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Zápisnica 

13. riadne zasadnutie Správnej rady Trnavskej univerzity v Trnave 

10. jún 2025 

Rokovacia sieň rektora, Hornopotočná 23, Trnava 

 

 

Prítomní:  

Ing. Igor Rintel  - predseda 

RNDr. Miroslav Morovics, CSc. – podpredseda 

Mgr. Jószef Berényi 

JUDr. Martin Krivák  

Ing. Marek Radvanský, PhD.  

doc. PhDr. Michal Vašečka, PhD. 

JUDr. Ing. Ladislav Vlachovič, PhD. 

Mgr. Martin Venhart, PhD, DrSc.    

 

Ospravedlnený: 

Ing. Ondrej Geče  

 

PhDr. Adriana Krupová, PhD., tajomníčka  

 

Hostia: 

prof. ThLic. Miloš Lichner, D. Th., rektor 

Ing. Daniela Naništová, kvestorka  

doc. JUDr. Peter Varga, PhD., predseda Akademického senátu TU 

PhDr. Kristína Grendová, PhD. – PR oddelenie  

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu rokovania a overovateľov zápisnice.  

3. Informácie rektora TU.  

4. Vyhláška rektora č. 8/2025 o pravidlách poskytovania odmien dekanom fakúlt TU 

(príloha č. 1). 

5. Vyhodnotenie merateľných ukazovateľov za obdobie I. polrok 2025 -  podklad na 

stanovenie odmien dekanom fakúlt  (príloha č. 2). 

6. Vyjadrenie Správnej rady Trnavskej univerzity v Trnave k návrhom na udelenie 

odmien dekanom fakúlt  (príloha č. 3). 

7. Dohoda o merateľných ukazovateľoch a cieľoch medzi Správnou radou TU 

a rektorom TU – Ročný plán úloh na rok 2025 (príloha č. 4).  

8. Vyhodnotenie dohody o merateľných ukazovateľoch a cieľoch – Ročný plán úloh za 

obdobie 1.1.2025 do 31.5.2025 medzi správnou radou verejnej vysokej školy 

a rektorom TU a návrh na udelenie finančnej odmeny za výkon funkcie rektora 

TU v uvedenom období. –  príloha č. 5 - vyhodnotenie RPÚ;  príloha č. 6 návrh listu 

na odmenu rektora TU. 

9. Rozličné 
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Bod 1.    

  

     13. riadne rokovanie Správnej rady Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „SR TU“) 

otvoril a viedol Ing. Igor Rintel,  predseda Správnej rady Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej 

len „predseda SR TU“). Privítal prítomných členov SR TU, osobitne privítal prof. ThLic. 

Miloša Lichnera, D. Th., rektora TU,  Ing. Danielu Naništovú, kvestorku TU a  doc. JUDr. Petra 

Vargu, PhD., predsedu Akademického senátu TU. Predseda SR TU skonštatoval 

uznášaniaschopnosť, s počtom prítomných členov 8. 

 

Bod 2.   

      

      Predseda SR TU konštatoval, že návrh programu rokovania bol zaslaný v pozvánke a spýtal 

sa, či majú členovia návrhy na zmeny alebo doplnenia. 

   JUDr. Krivák uviedol, že má dva návrhy, a to, že na predchádzajúcom rokovaní žiadal 

informácie o výške financií na inklúziu a aby táto vec bola riešená uznesením; a tiež požiadal 

o stanovisko v medializovanej záležitosti v súvislosti s čerpaním finančných prostriedkov 

v rámci projektu Univerzitný klaster Trnava.  

 

Predseda SR TU navrhol, aby po informáciách a stanovisku rektora bol návrh uznesenia M. 

Kriváka prerokovaný a dal hlasovať o návrhu programu v znení ako bol navrhnutý.  

 

Uznesenie SR TU 19/2025 

SR TU schvaľuje program svojho 13. riadneho zasadnutia: 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom:   8 

za:               8 

proti:           0 

zdržal sa:    0 

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol jednomyseľne schválený. 

 

    Predseda SR TU navrhol za overovateľov zápisnice M. Kriváka a M.Vašečku. Po súhlase 

nominantov dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Uznesenie SR TU 20/2025 

SR TU schvaľuje za overovateľov zápisnice z 13. riadneho zasadnutia SR TU JUDr. 

Martina Kriváka a doc. PhDr. Michala Vašečku, PhD. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom:   8 

za:              8 

proti:         0 

zdržal sa:  0 

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol jednomyseľne schválený. 



3 
 

 

 

Bod 3.   

 

    Rektor TU poskytol vyjadrenie k nepravdivým informáciám, ktoré sa v ostatných dňoch 

objavili v médiách, a podľa ktorých má Slovensko prísť o 1,2 milióna eur z Plánu obnovy a 

odolnosti v dôsledku pochybenia Trnavskej univerzity v Trnave. Podľa medializovaných správ 

malo dôjsť ku konfliktu záujmov u jedného z hodnotiteľov projektu, keďže v danom období 

pôsobil ako člen Správnej rady Trnavskej univerzity.  

 

V rámci projektu Univerzitný klaster Trnava nebola TU hlavným žiadateľom ani 

koordinátorom, ale spoluriešiteľom. Z tohto dôvodu nezodpovedala za komunikáciu s 

vypisovateľom výzvy. Hodnotenie projektov prebieha anonymne, Trnavská univerzita a ani 

verejnosť nemali prístup k identite hodnotiteľov. Do dnešného dňa nebola Trnavská univerzita 

informovaná o tom, kto konkrétne projekt hodnotil. Trnavská univerzita teda nemohla vedieť, 

že jedným z hodnotiteľov mal byť člen Správnej rady, a nemohla nijakým spôsobom ovplyvniť 

jeho účasť na hodnotení. 

Navyše je nepravdivá medializovaná informácia, že hodnotiteľ „priklepol peniaze Trnavskej 

univerzite“, takéto zavádzanie síce môže pritiahnuť väčšiu mediálnu pozornosť na prečítanie 

článku, ale je skutočne nepravdivé: hodnotiteľ, o ktorom sme nič nevedeli hodnotil projekt 

klastra, peniaze udeľoval ten, ktorý výzvu vypísal – teda nikdy nejde o toho istého človeka. 

Peniaze boli poskytnuté klastru prostredníctvom žiadateľa projektu, ktorým nebola Trnavská 

univerzita. 

Pokiaľ ide o samotné hodnotenie projektu a jeho výšku, neprináleží rektorovi sa k nemu 

vyjadrovať. Hodnotiteľ je za svoje hodnotenie plne zodpovedný a predpokladá sa, že koná 

objektívne, nestranne a s odbornou starostlivosťou. Za výber hodnotiteľov je výlučne 

zodpovedný vypisovateľ výzvy – nie žiadatelia, ani ich partneri. 

Trnavská univerzita ako spoluriešiteľ nebola vyzvaná na úhradu žiadnych finančných korekcií, 

čo jasne potvrdzuje, že z jej strany nedošlo k pochybeniu. Podľa dostupných informácií nebol 

k úhrade korekcie vyzvaný ani hlavný žiadateľ projektu. 

Rozhodnutie Európskej komisie síce konštatuje, že došlo ku konfliktu záujmov, avšak zároveň 

výslovne uvádza, že vymáhanie neoprávnených prostriedkov sa netýka žiadateľa ani jeho 

partnerov. Z toho jednoznačne vyplýva, že u žiadateľa a partnerov projektu nebolo 

identifikované žiadne porušenie pravidiel. 

       Rektor univerzity konštatoval, že bude žiadať nápravu, pretože meno TU bolo poškodené. 

Stanovisko rektora v tejto veci  bude zaslané všetkým študentom a zamestnancom univerzity 

a tiež členom SR TU.  

 

Rektor TU ďalej poskytol tieto informácie: 

- o svojej pracovnej návšteve v Indii v máji 2025, kde nadviazal spoluprácu; 

- o realizácii bezpečnostného auditu; 

- príprave verejného obstarávania na rekonštrukciu budovy na Paulínskej ul. v Trnave, 

ktorá by mala byť zrealizovaná do konca roku 2025 z finančných prostriedkov projektu 

Konzorcium TU a UCM; 

- pokračujúcej výstavbe auly na Rázusovej ul. v Trnave; 
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- zabezpečení odvlhčenia priestorov Právnickej fakulty; 

- pripravenej etapizácii rekonštrukcie budovy Adalbertinum a aktivitách na získanie 

finančných prostriedkov; 

- rekonštrukcii administratívnych priestorov rektorátu; 

- integračných aktivitách s UCM (spoločné študijné programy); 

- pokračujúcich projektoch Kreativ EU, 

- projekte internacionalizácie, v rámci ktorého sa už realizuje jazykové vzdelávanie 

zamestnancov; 

- AS TU schválil novelu Štatútu TU, tento bol zaslaný na registráciu na ministerstvo; 

- Na základe auditu, ktorý vykonávajú prorektorky TU prebiehajú ďalšie racionalizačné 

opatrenia na Rektoráte; 

 

    Rektor TU oznámil, že na jeho návrh AS TU schválil zrušenie Slovenského historického 

ústavu v Ríme. Opísal genézu jeho vzniku a uviedol, že za ostatných 7 rokov nebola v rámci 

ústavu zaznamenaná žiadna aktivita, nezasadala vedecká rada, neboli afiliované žiadne 

publikačné výstupy; vykazoval sa jedine pracovný úväzok. 

 

     Rektor univerzity v závere tohto bodu reagoval na podnet JUDr. M. Kriváka,  s tým, že sa 

musí  ospravedlniť, ale vzhľadom na iné neodkladné záležitosti sa zatiaľ vecou nezaoberal. 

V nasledujúcom období zabezpečí prípravu prehľadu inkluzívnych aktivít a k nim 

prislúchajúcich finančných prostriedkov.   

 

     JUDr. M. Krivák pripomenul, že na ostatnom zasadnutí správnej rady pri schvaľovaní 

rozpočtu rozporoval, že sa nezohľadňuje inklúzia. Tiež navrhoval, aby bolo k téme inklúzie 

prijaté uznesenie a  aby sa členovia SR TU stretávali aj s dekanmi fakúlt, aby im vedeli pomôcť, 

k čomu neprišlo. JUDr. M. Krivák pripravil a prečítal text uznesenia, o ktorom požiadal 

hlasovať: 

 

„Správna rada TU ukladá rektorovi univerzity, aby v termíne do .......... sprístupnil informácie 

o tom, aké opatrenia realizuje univerzita a jej jednotlivé zložky vo vzťahu k zabezpečovaniu 

ochrany pred diskrimináciou a inklúzie študentstva aj zamestnanectva, v členení na:  

1) typ opatrenia  

2) ciele opatrenia a jeho konkrétny obsah (vo vzťahu k skupinám, ktorých podpora sa 

opatrením zabezpečuje, realizovaným aktivitám a ich objemu) 

3) časové rámce (odkedy dokedy je realizované), určenie, či ide o jednorazové alebo 

kontinuálne trvajúce, resp. opakujúce sa opatrenie 

4) objem peňažných zdrojov určených na toto opatrenie v členení na jednotlivé položky 

5) zodpovedná osoba/osoby 

6) partneri, resp. iné zapojené subjekty, s ktorými sa opatrenie realizuje – ak existujú 

7) výsledky a výstupy opatrenia (aj s príslušnými odkazmi, ak existujú) 

8) dopady, ak sú vyhodnotené, spolu s informáciami o metodológii hodnotenia 

a príslušnými podkladmi.“ 

     Členovia SR TU sa oboznámili s textom zo zápisnice zo 6. mája 2025 v predmetnej veci 

a so záverečným konštatovaním, ktoré nebolo prijaté vo forme uznesenia, ale ako konštatovanie 

a ktoré znie: 

„Predseda SR TU navrhol, aby ku koncu účtovného obdobia bolo takéto vyhodnotenie 

zrealizované a rektor univerzity s týmto návrhom súhlasil“. 

 

      V diskusii sa vyjadril J. Berényi, ktorý konštatoval, že veľmi veľa skupín sa môže 

identifikovať ako chránené. Navrhol, aby na konci roka rektor TU poskytol informáciu 
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o činnosti v tejto oblasti spolu s prehľadom finančného krytia.  Ak by členovia SR TU 

potrebovali viac informácií, tak by prijali uznesenie, ktorým by rektora zaviazali doplnením 

takýchto informácií.  

 

M. Radvanský uviedol, že samotná  otázka nie je zlá,  vidí priestor pre vyjadrenia zo strany 

fakúlt a spýtal sa, či nie je možné návrh uznesenia zjednodušiť.  

 

L. Vlachovič uviedol, že by chcel odpoveď na to, či sa na TU cíti niekto znevýhodnený. Proti 

inklúzii nič nemá, avšak nevidí zmysel navrhnutého uznesenia v rámci tohto programu 

zasadnutia a tiež vyjadril názor, že navrhnuté uznesenie by zaúkolovalo príliš veľa ľudí na 

Rektoráte.  

M. Krivák reagoval na vyjadrenie L. Vlachoviča takto: „robím so študentami aj TU, nie je to 

pseudoproblém, máme tu skupiny, ktoré sa cítia ohrozené a potláčané“.  

 

M. Krivák dodal, že ide aj o práva zamestnancov, v moderných univerzitách je potrebné, aby 

univerzity mali samostatne túto oblasť riešenú a financovanú.  

 

M. Venhart upozornil, že v navrhnutom uznesení nie je určený termín plnenia. 

M. Krivák navrhol mesiac október 2025. 

 

Rektor TU konštatoval, že táto oblasť je v kompetencii prorektorky a bude ju informovať 

s požiadavkou zabezpečenia informácií. 

 

Na záver diskusie dal predseda SR TU  hlasovať o návrhu uznesenia v znení akom ho navrhol 

M. Krivák. 

 

Uznesenie SR TU 21/2025 

Správna rada TU ukladá rektorovi univerzity, aby v termíne do 31.10.2025 sprístupnil 

informácie o tom, aké opatrenia realizuje univerzita a jej jednotlivé zložky vo vzťahu 

k zabezpečovaniu ochrany pred diskrimináciou a inklúzie študentstva aj zamestnanectva, 

v členení na:  

1. typ opatrenia  

2. ciele opatrenia a jeho konkrétny obsah (vo vzťahu k skupinám, ktorých podpora 

sa opatrením zabezpečuje, realizovaným aktivitám a ich objemu) 

3. časové rámce (odkedy dokedy je realizované), určenie, či ide o jednorazové alebo 

kontinuálne trvajúce, resp. opakujúce sa opatrenie 

4. objem peňažných zdrojov určených na toto opatrenie v členení na jednotlivé 

položky 

5. zodpovedná osoba/osoby 

6. partneri, resp. iné zapojené subjekty, s ktorými sa opatrenie realizuje – ak existujú 

7. výsledky a výstupy opatrenia (aj s príslušnými odkazmi, ak existujú) 

8. dopady, ak sú vyhodnotené, spolu s informáciami o metodológii hodnotenia 

a príslušnými podkladmi. 

Z: prof. M. Lichner 

Počet prítomných s hlasovacím právom:   8 

za:              5 

proti:         0 

zdržal sa:  3   (L. Vlachovič, J. Berényi, I. Rintel) 

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol potrebnou väčšinou hlasov schválený. 
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     V závere tohto bodu sa predseda SR TU zaujímal o tri rozpracované investičné akcie a ich 

prípadnú potrebu dofinancovania nad rámec rozpočtu.  Kvestorka univerzity odpovedala, že 

všetky investičné akcie prešli verejným obstarávaním, finančné náklady sú presne definované 

a zazmluvnené.  

 

SR TU prijala konsenzom nasledovné uznesenie: 

 

UZNESENIE SR TU 22/2025 

SR TU vzala na vedomie informácie rektora TU o plnení aktuálnych úloh vedenia 

Trnavskej univerzity v Trnave.  

 

Bod 4.   

 

     Kvestorka univerzity na základe uznesenia prijatého na SR TU v decembri 2024 predložila 

a zdôvodnila návrh Vyhlášky rektora č. 8/2025 o pravidlách poskytovania odmien dekanom 

fakúlt TU.  

 

     M. Radvanský sa zaujímal,  akým spôsobom sa inklúzia zohľadňuje u dekanov fakúlt?  

     Kvestorka TU uviedla, že financie na študentov so špecifickými potrebami sú z účelovej 

dotácie, ale na inklúziu univerzita vkladá aj vlastné prostriedky. Je to jeden z merateľných 

ukazovateľov v rámci výkonnostných zmlúv, pričom TU plní tento ukazovateľ najlepšie 

v rámci Slovenska.  

  

SR TU prijala konsenzom nasledovné uznesenie: 

UZNESENIE SR TU 23/2025 

SR TU berie na vedomie Vyhlášku rektora č. 8/2025 o pravidlách poskytovania odmien 

dekanom fakúlt TU. 

 

Bod 5.  

 

      Kvestorka univerzity prezentovala vyhodnotenie merateľných ukazovateľov za obdobie I. 

polroka 2025, ako podkladu na stanovenie odmien dekanom fakúlt.  

 

SR TU prijala konsenzom nasledovné uznesenie: 

 

UZNESENIE SR TU 24/2025 

SR TU berie na vedomie Vyhodnotenie merateľných ukazovateľov za obdobie I. polrok 

2025 -  podklad na stanovenie odmien dekanom fakúlt. 

 

Bod 6. 

 

 

      Predseda SR TU informoval, že rektor TU mu predložil nasledovnú žiadosť o písomné 

vyjadrenie Správnej rady Trnavskej univerzity v Trnave k návrhu na určenie odmien dekanom 

Trnavskej univerzity v Trnave: 
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       Rektor TU konštatoval, že predložený návrh pripravili na základe Vyhlášky rektora TU č. 

8/2025 o pravidlách poskytovania odmien dekanom fakúlt TU. 

 

      V otvorenej diskusii sa L. Vlachovič spýtal, či boli návrhy schválené aj senátom 

a komunikované s dekanmi. 

Rektor TU uviedol, že návrhy odmien neschvaľuje senát, návrhy boli predložené z fakúlt 

a prekonzultované s dekanmi.  

 

M. Krivák položil otázku aké sú hodnotiace kritériá, pretože je evidentne veľký rozdiel medzi 

jednotlivými dekanmi, porovnal dekanku Pedagogickej fakulty a Právnickej fakulty, resp. 

dekana Fakulty zdravotníctva a sociálnej práce. 

Rektor TU odpovedal, že návrhy vychádzajú z vyhodnotenia merateľných ukazovateľov 

a reflektujú výsledky dekanov podľa smernice č. 8/2025. Tieto kritériá boli komunikované 

s dekanmi, pri príprave návrhu vychádzali z podmienok, ktoré určuje ministerstvo, celý proces 

je transparentný a  komunikovaný s dekanmi fakúlt.  

  

M. Krivák sa zaujímal o výšku priemerného platu zamestnanca na TU. 

Kvestorka univerzity odpovedala, že podľa výročnej správy je priemerný plat pedagogických 

zamestnancov 1800 €. 

Rektor univerzity doplnil, že plat pedagogických zamestnancov má viac zložiek a výrazne jeho 

výšku ovplyvňujú projekty.   

 

M. Krivák sa tiež zaujímal, prečo ma Právnická fakulta pri inklúzii uvedenú nulu; vie, že 

na fakulte sa inklúzia realizuje.  

Kvestorka TU vysvetlila, že v danom ukazovateli sa porovnáva  podiel absolventov so 

špecifickými potrebami voči zapísaným študentom so špecifickými potrebami s podielom 

absolventov bez špecifických potrieb voči zapísaným študentom so špecifickými 

potrebami za kalendárny rok 2024. V sledovanom období mala PF nula študentov so 

špecifickými potrebami.  

 

J. Berényi uviedol, že rozdiely sú pre neho prekvapujúce a môžu prinášať nepokoj medzi 

riadiacimi zamestnancami.   

 

Pretože v diskusii neodzneli žiadne ďalšie príspevky, poverený predseda dal hlasovať o návrhu 

uznesenia: 
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UZNESENIE SR TU SR TU 25/2025 

SR TU sa oboznámila so žiadosťou rektora o písomné vyjadrenie k návrhu na určenie 

odmien  dekanom fakúlt z fakultných zdrojov a mimoriadnej rezervy rektora a súhlasí 

s predloženým návrhom.  

Počet prítomných s hlasovacím právom:   8 

za:              7 

proti:         0 

zdržal sa:  1 (M. Krivák) 

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol schválený potrebnou väčšinou hlasov. 

 

Bod 7.  

 

     Kvestorka TU predstavila návrh Dohody o merateľných ukazovateľoch a cieľoch medzi 

Správnou radou TU a rektorom TU – Ročný plán úloh na rok 2025. Tento dokument vychádza 

z dlhodobého zámeru univerzity, vedenie univerzity prijíma na každý kalendárny rok. Ročný 

plán úloh obsahuje zoznam všetkých úloh za jednotlivé oblasti, ktoré sa majú v danom roku 

plniť. Úlohy majú priradený dátum plnenia, podľa neho sa zaraďujú aj na prerokovanie Kolégia 

rektora, kde sa vyhodnocujú priebežne a na záver roka sa realizuje celkové vyhodnotenie 

s vyjadrením percentuálneho plnenia úloh.  

 

SR TU prijala konsenzom nasledovné uznesenie: 

 

UZNESENIE SR TU SR TU 26/2025 

SR TU schvaľuje Dohodu o merateľných ukazovateľoch a cieľoch medzi Správnou radou 

TU a rektorom TU – Ročný plán úloh na rok 2025. 

 

 

Bod 8. 

 

Rektor univerzity pri prerokovávaní tohto bodu opustil miestnosť.   

    Predseda odovzdal slovo kvestorke univerzity, ktorá pripravila návrh na priznanie odmeny 

prof. ThLic. Milošovi Lichnerovi, D. Th. rektorovi Trnavskej univerzity v Trnave za obdobie 

od 1.1.2025 do 31.5.2025; a ako podklad poskytla Vyhodnotenie dohody o merateľných 

ukazovateľoch a cieľoch medzi správnou radou verejnej vysokej školy a rektorom TU za 

obdobie 1.1.2025 do 31.5.2025.    

Kvestorka univerzity poďakovala za slovo a zdôvodnila predložený návrh 

 

V diskusii sa komunikovala výška odmeny rektora v tom zmysle, že by mala byť vyššia ako 

výška odmeny dekana fakulty, preto sa konsenzom dohodli na úprave výšky odmeny rektora. 

Predseda navrhol pôvodný návrh zvýšiť o 10% výšky najvyššej odmeny dekanky a to na  

12 650 €, kvestorka TU navrhla zaokrúhlenie na 13 000 €. Predseda SR TU dal hlasovať 

o návrhu uznesenia: 

 

UZNESENIE SR TU 27/2025 

SR TU na základe vyhodnotených ukazovateľov a cieľov medzi správnou radou      

verejnej vysokej školy a rektorom TU, schvaľuje návrh na priznanie odmeny prof. ThLic. 
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Milošovi Lichnerovi, D. Th.  rektorovi Trnavskej univerzity v Trnave za obdobie od 1. 

januára 2025 do 31. mája 2025 vo výške 13 000 €.  

Počet prítomných s hlasovacím právom:   8 

za:              7 

proti:         0 

zdržal sa:  1 (M. Radvanský) 

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol schválený potrebnou väčšinou hlasov. 

 

M. Radvanský konštatoval, že súhlasil so sumou 12 650 €, preto sa hlasovania zdržal.  

 

Bod 9.  

   Rektor univerzity poďakoval predsedovi a členom SR TU za rokovanie a pozval ich na 20. 

jubilejný ples TU, ktorý sa bude konať 7. februára 2026 v Smolenickom zámku.  

 

       Na záver  predseda poďakoval prítomným za aktívnu účasť a zasadnutie ukončil.  

 

 

                                                                                              

                                                                              Ing. Igor Rintel 

                                                                              predseda SR TU 

                                                                                                                                            

                                                                              Overili: JUDr. Martin Krivák 

                                                                                            doc. PhDr. Michal Vašečka, PhD. 

                   

                                                                               Zapísala: PhDr. Adriana Krupová, PhD. 

 

 

 

 

 

V Trnave, 10. júna 2025 

 

 

 

 


